
Cultuur raakt iedereen en verbindt ons, door Marieke Vegt, directeur Stichting Kunst en 
Cultuur. 

Cultuur is meer dan een verzameling van kunstuitingen of historische monumenten; het is een 
levend, ademend onderdeel van ons dagelijks bestaan. Marieke Vegt: cultuur raakt ons echt 
allemaal. Of je nu actief deelneemt of als toeschouwer er van geniet, cultuur heeft de kracht om 
grenzen te overstijgen en ons als mensen dichter bij elkaar te brengen.


In de provincies Drenthe en Groningen wordt dit heel duidelijk. Hier komen kunst, erfgoed en 
landschap samen in een unieke verbinding die niet alleen ons erfgoed beschermt, maar ook 
nieuwe verhalen creëert. De bossen, hunebedden en oude boerderijen zitten vol geschiedenis, 
maar ze vormen ook een canvas voor nieuwe culturele expressies. Evenementen in deze 
omgeving krijgen daardoor een extra dimensie, iets wat onze cultuur zo speciaal maakt.


Cultuur maakt ons bewust van wie we zijn en wat ons verbindt. Het bevordert ontmoeting en 
samenwerking, niet alleen binnen onze provincies, maar ook met de rest van Nederland en zelfs 
over de grens met Duitsland. Deze samenwerking zorgt voor een rijkere, meer diverse culturele 
ervaring, toegankelijk voor jong en oud, 
professionals en amateurs. Het streven 
naar laagdrempeligheid, zodat iedereen 
kan meedoen, is een centraal thema in 
ons cultuurbeleid.


Door te blijven investeren in cultuur, 
geven we onze gemeenschappen de 
kans om te groeien, zowel economisch 
als sociaal. Zoals de recente cultuurnota 
benadrukt, is het essentieel om cultuur 
toegankelijk te maken voor iedereen en 
ervoor te zorgen dat onze culturele 
parels, onze verhalen en tradities, 
behouden blijven en zich kunnen 
ontwikkelen. Jong beginnen, dus de 
scholen en de jeugd intensief betrekken 
bij dit proces. En dus ook de ouders!


Laten we dus, aldus Marieke, trots zijn 
op ons culturele erfgoed en de kunst die 
hieruit voortvloeit, en samen blijven 
bouwen aan een toekomst waarin 
cultuur ons blijft verbinden en verrijken.


Uit de zaal komen tal van vragen en 
opmerkingen van de aanwezige ‘oppas-
opa’s en -oma’s, helaas is de tijd veel te 
kort om daar nog diep op in te gaan.


Voorzitter Henk Jan Schipperheijn 
bedankt Marieke voor haar boeiende 
betoog en biedt haar, namens de 
Federatie een gevulde bonbonnière aan!



